
Protokół Nr XX/11

sesji Rady Miejskiej Wałbrzycha VI kadencji
która odbyła się  w dniu 4 listopada 2011 roku

zwołana na wniosek Radnych RMW

− załącznik nr 1  

W dniu 4 listopada 2011 roku sesja Rady Miejskiej Wałbrzycha rozpoczęła się o godz. 1300, 
a zakończyła o godz. 15 13. Udział w obradach wzięło 23 radnych, co stanowiło quorum, przy 

którym Rada mogła podejmować uchwały. 

− lista obecności załącznik nr 2  

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia obrad sesji dokonał Pan Mirosław Bartolik Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
Wałbrzycha, witając serdecznie:

• Radnych Rady Miejskiej Wałbrzycha,
• Pana  Romana  Szełemeja  –  Prezydenta  Miasta  Wałbrzycha  oraz  jego  Zastępcę  Pana 

Zygmunta Nowaczyka, 
• Pana Robert Hadasia  – Skarbnika Gminy Wałbrzych, 
• Panią Elżbietę Klisz Sekretarza Miasta Wałbrzycha,
• Panią Marię Majewską radcę prawnego Urzędu Miejskiego,
• witam wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję.

Ad.2. Wnioski w sprawie porządku obrad sesji.

Mirosław Bartolik
– Przypominam, że na podstawie art. 20 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym do zmiany 

porządku obrad sesji zwołanej w trybie określonym w ust.  3 stosuje się przepis ust.  1a:  
„Rada  gminy  może  wprowadzić  zmiany  w  porządku  bezwzględną  większością  głosów 
ustawowego składu Rady”, z tym że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy. 
Czy ktoś z Państwa chciałby złożyć wniosek do porządku obrad ?
Nie widzę. 
Stwierdzam, że Rada Miejska Wałbrzycha przyjęła porządek obrad bez zmian.

1. Otwarcie  obrad. 
2. Wnioski do  porządku obrad. 
3. Informacja  Prezydenta  Miasta  w  sprawie  sytuacji  MPK  i  przedłożenia  Radzie  Miasta 

posiadanej dokumentacji uprawniającej do twierdzenia, że Zarząd Spółki MPK fałszował 
dokumenty w celu  ukrycia  rzeczywistej  sytuacji  finansowej  i  majątkowej  Spółki  to  jest 
Audyty z ostatnich dwóch lat, bilanse Spółki za ten sam okres. Przedstawienie wniosku o 
upadłość MPK, który złożył pan Andrzej Kosiór do Sądu.
Ponad to prosimy o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

4. Dlaczego doszło do upadłości MPK skoro zarówno Pan Prezydent, wtedy jeszcze pełniący 



obowiązki  Prezydenta  Miasta  jak  i  p.o.  prezes  MPK pan  Andrzej  Kosiór  zapewniali  o 
płynności finansowej jak i o niewielkim zadłużeniu, nie przekraczającym czterech milionów 
złotych jeszcze w lipcu br.?

5. Dyskusja.
6. Jakiego rodzaju zadłużenie pojawiło się między czerwcem, a wrześniem, kiedy ogłoszono 

upadłość  Spółki  gdzie  Rada  Nadzorcza  MPK  zatwierdzała  półroczne  sprawozdanie 
finansowe w którym nie wykazano zadłużenia mogącego skutkować upadłością, prosimy o 
wskazanie szczegółowe zarówno bilansu złożonego we wniosku o upadłość, jak i wskazanie 
wierzycieli z którymi Spółka nie mogła dojść do porozumienia względem spłaty zadłużenia 
MPK?

7. Dyskusja.
8. Czy p.o. Prezesa MPK Andrzej Kosiór  zażądał od Gminy Wałbrzych rozliczenia umowy z 

dnia 28 grudnia 2010 roku? Jeśli nie to dlaczego?
9. Dyskusja.
10. Informacja  Rady Nadzorczej  MPK Spółki  z  o.o.  z  wypełnianych  obowiązków w ciągu 

ostatnich dwóch lat. 
11. Dyskusja.
12. Wnioski.
13. Oświadczenia.
14. Interpelacje. 
15. Zakończenie Obrad.  

Ad.3.  Informacja Prezydenta Miasta w sprawie sytuacji MPK i przedłożenia Radzie Miasta 
posiadanej  dokumentacji  uprawniającej  do twierdzenia,  że  Zarząd Spółki  MPK fałszował 
dokumenty  w  celu  ukrycia  rzeczywistej  sytuacji  finansowej  i  majątkowej  Spółki  to  jest 
Audyty z  ostatnich dwóch lat,  bilanse Spółki  za ten sam okres.  Przedstawienie wniosku o 
upadłość MPK, który złożył Andrzej Kosiór do Sądu.
Ponadto prosimy o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

Informacji w temacie w formie prezentacji multimedialnej udzielił  R. Szełemej Prezydent Miasta 
Wałbrzycha oraz  A. Kosiór p.o. Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego (do czasu 
ogłoszenia upadłości spółki). 

Prezydent poprosił Wiesława Michalaka Syndyka MPK o krótkie podsumowanie okresu w którym 
pełnił swoją funkcję. 

Ad.4.  Dlaczego  doszło  do  upadłości  MPK  skoro  zarówno  Pan  Prezydent,  wtedy  jeszcze 
pełniący obowiązki Prezydenta Miasta jak i p.o. prezes MPK pan Andrzej Kosiór zapewniali o 
płynności finansowej jak i o niewielkim zadłużeniu, nie przekraczającym czterech milionów 
złotych jeszcze w lipcu br.?

Andrzej  Kosiór  zaprzeczył,  że  informował  kiedykolwiek  o  niewielkim  zadłużeniu,  nie 
przekraczającym czterech milionów złotych Spółki MPK. 

Mirosław Bartolik 

– Ogłosił 10-cio minutową przerwę.

PO PRZERWIE



Ad.5. Dyskusja.
W dyskusji  udział  wzięli:  Anna Zalewska Poseł  na Sejm,  radny Ryszard Nowak,  radny 

Robert  Rozmuski,  radny Paweł  Szpur,  radny Cezary  Kuriata,  radny Mirosław Lubiński,  radna 
Alicja Rosiak,  radny Artur Torbus, radny Jerzy Krzyżowski. 

 Wyjaśnień  udzielali;  Prezydent  Miasta  Wałbrzycha  Roman  Szełemej,  Andrzej  Piękny 
Dyrektor  Zarządu  Dróg,  Komunikacji  i  Utrzymania  Miasta  oraz   Andrzej  Kosiór  p.o.  Prezesa 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego (do czasu ogłoszenia upadłości spółki).

Ad.6.  Jakiego  rodzaju  zadłużenie  pojawiło  się  między  czerwcem,  a  wrześniem,  kiedy 
ogłoszono upadłość Spółki gdzie Rada Nadzorcza MPK zatwierdzała półroczne sprawozdanie 
finansowe w którym nie wykazano zadłużenia mogącego skutkować upadłością,  prosimy o 
wskazanie szczegółowe zarówno bilansu złożonego we wniosku o upadłość, jak i wskazanie 
wierzycieli z którymi Spółka nie mogła dojść do porozumienia względem spłaty zadłużenia 
MPK?
Ad.7. Dyskusja.
Ad.8.  Czy  p.o.  Prezesa  MPK  Andrzej  Kosiór   zażądał  od  Gminy  Wałbrzych  rozliczenia 
umowy z dnia 28 grudnia 2010 roku? Jeśli nie to dlaczego?
Ad.9. Dyskusja.
Ad.10. Informacja Rady Nadzorczej MPK Spółki z o.o. z wypełnianych obowiązków w ciągu 
ostatnich dwóch lat.
Ad.11. Dyskusja.

Powyższe tematy zostały omówione w punkcie 5. Dyskusja - dzisiejszego porządku obrad.

Ad.12.Wnioski.
– nie złożono.

Ad.13.Oświadczenia.

Radna Beata Mucha przekazała deklarację chęci współpracy Annie Zalewskiej Posła na Sejm RP z 
władzami Gminy Wałbrzych. 

Ad.14. Interpelacje.
Interpelacje złożył radny Jerzy Krzyżowski.

Ad.15. Zakończenie Obrad.           

Mirosław Bartolik
− wobec wyczerpania porządku obrad zamykam XX sesję Rady Miejskiej Wałbrzycha.

/ dyskusja zapis elektroniczny w formie załącznika do protokołu /
                 
    Wiceprzewodniczący

            Rady Miejskiej Wałbrzycha 

                                                       Mirosław Bartolik 
  Protokołowała

       Marta Niewiadomska   


